
Zápis č.3 l 17

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 15. 5.2a17 v Brně, Vídeňská 9

Přítomni: Pavel Blaha, Jiíi Zorník, Jiří Sýkora, Štěpen Řha, Jaroslav Štěpán, Josef
Vrba, Rudolf Drnec, Petr Šíma, Ing. Rudolf Potsch, RNDr. Ing. Jiří Konicar,
Josef Hrazdíra, Pavel Korvas

Hosté: Jakub Koudelka - manažer krajského Serryisního centra sportu Jm KO ČUS,
Marta Gabrielová - asistentka manažera

Nepřítomni: Jiří Veselík, JUDr. PetrVrážel, Jaroslav Peřinka

Jednání zaháji| a řídil předseda Jm KO ČUS p. Pavel Blaha dle následujícího programu:

1. PřípravaVH
2. Diskuse, informace zYH ČUS v Nymburce a informace o současné

situaci

Úvod

P. Blaha - přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná.

1. Příprava VH
Pan předseda informoval o tom, že pozváttlky na VH byly rozeslány, a členové byli vyzváni k
podaní kandidátek. Dále informoval to tom, žeby|i svoláni předsedové okresů a dohodli se na
snížení počtu členů KR na 9 (tj. 4 zaregionální část, 4 za svazovou část a předseda).

Volební řád upravuje i počty volených členů, proto do něj budou zapracovány.
volební řád bude schvalován na vH.

Do stanoveného termínu jsme obdrželi tyto návrhy kandidátů:
Předseda - Pavel Blaha
4 za okresy - V. Bártek, Z. Kolesa, F. Stejskal, J. Vrba
4 zasvazy - R. Potsch, P. Šíma, Š. Řiha, J. Zomik
3 na RK * P. Galasovský, J. Hrazdira, L. Charvát

Do Volebního řádu bude přidána věta:

při volbách se vychází ztoho, že zvo|en může být ten, kdo podal kandidaturu do stanoveného

termínu, tj. do 30.4.2017.

volební komise

budou 3 členové a budou se volit nadpoloviční většinou všech přítomných.

Říha (JmK volejbalový svaz), Kavanová (OS ČUS Hodonín), Benčová GS ČUS Břeclav)

Pracovní předsednictvo - není nutné ustavovat



Skrutátoři - hlasy budou sčítat členové volební komise

Řízením valné hromady pověří pan předseda místopředsedu Jiřího Sýkoru.

Zápis provede M. Gabrielová , ,

M. Gabrielová by měla obvol atsvazy,aby se dostavili na VH.

2. Diskuse. informace z VH čU§ v Nvmburce a informace o současné'situaci

Přítomní krátce pohovořili o současné situaci v oblasti dotací a Jakub Koudelka přednesl

informace z VH ČUS v Nymburce, kíerá se uskuteěnila v sobofu 13.5.20t7.

Závér jednání patřil p. předsedovi Pavlu Blahovi, který poděkoval přítomným člehům za
kvalitní jednání a ukončil jednání Krajské rady.

ru
Pavel Blaha

předseda

V Brně dne 15.5. 2017
Zapsalra: M. Gabrielová


